STRIP WEIGHTS

P352

INSTRUCTIONS

» Weigh car before attaching weights. Add or deduct weight per official race rules. We
recommend making your car the maximum weight allowed.

 Secure Strip Weights to bottom of car with included Screws (Fig. 1). OPTION: Countersink
Weights. Place Weights on bottom of car and trace outline. Score lines 1/4” apart within
the area. Chisel out the area until there is enough room for the Weights to fit.

* To modify weight of Strip Weights, remove a portion of the weight along the molded-in
lines with pliers (Fig. 1).

INSTRUCTIONS

* Pesez la voiture avant attache au poids. Ajoutez ou déduisez le poids par régles officielles de course. Rendez votre voiture le poids de
maximum.

e Attachez Strip Weights au fond de la voiture avec les vis (Fig. 1). OPTION: Fraiser les poids. Placer le poids sur en-dessous de la voiture
et tracez. Tracer des lignes 6.35 mm de largeur dans le secteur. Découper avec un ciseau pour un ajustement plus précis.

* Pour modifier Strip Weights, enlevez une partie du poids le long du mouler-dans des lignes a I'aide de des pinces (Fig. 1).

children under 3 years. Adult supervision required.

\VERTISSEMENT : Objet pointu! Danger d’étranglement! Petites piéces. Pas

/\
: WARNING: Sharp objects! Choking Hazard! Small parts. Not intended for
A
recommandé pour les enfants de moins de 3 ans. Supervision d’un adulte requise.
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